
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №117 

от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие проведено на 27.06.2023 г. 

от 09:30 часа в Зала 1, ул. „Московска“ №33

Днес, 27.06.2023г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 /девет/ 
общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Г-жа Албена 
Кръстева, г-жа Грети Стефанова, г-н Калоян Паргов се присъединиха по време на 
заседанието. Г-н Михаил Паргов отсъства за цялата продължителност на заседанието.

Г-жа М. Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред с 9 /девет/ гласа “за”.

Поименно гласуване на дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.:

9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
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1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева —

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов — 1/22



13. Симеон Колев за

По т. 1 от дневния ред :
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-4993 / 23.05.2023 г. относно Приемане на Стратегия 

"Културата и изкуствата - новата енергия за устойчиво развитие на София" 2023 - 2033г." 
с вносител г-жа Малина Едрева, председател на ПК по ОКНКМ

Г-н Бориславов пое председателството на комисията.
Г-жа Малина Едрева припомни на ПК, че Стратегията за развитието на културата 

в София 2013-2023 е била първата подобна стратегия в България. Подготвена и 
предложена на СОС в рамките на подготовка на София като кандидат за Европейска 
столица на културата. 4 % от БВП на София идва от творческите икономи. Бяха 
отправени специални благодарности към Асоциация за развитие на София и г-жа 
Светлана Ломева, д-р на фондация, които са координирали процеса по отчета и анализа 
на приключващата стратегия и подготовката на новата. В рамките на този процес са 
провени над 16 обществени консултации. Работната група създадена със заповед на 
кмета на СО за подготовка и изготвяне на стратегията е провела над 40 работни срещи. 
Проектът на стратегия е озаглавен „Културата и изкуствата : новата енергия за 
устойчивото развитие на София“, защото ЕС е задал тази посока за следващите 10 
години. На въпроса защо СОС иска да приеме стратегия, когато предстоят избори, г-жа 
Едрева посочи, че отговорното поведение е да има приемственост. ЕС има своите посоки 
и ако СОС рискува да остави града без стратегия, това ще доведе до нулева година без 
посоки и динамика. Европейските сцени очакват нашите творци и обратното, за 
повишаване на компетентности, обмяна на опит и пр. Много важен елемент в проекта на 
стратегия е предвиждането за деконцентрация и децентрализация. Дава се голям акцент 
върху ОКИ и кварталите, общностите и районите, за да се реализират целите и 
приоритетите залегнали в стратегията. Стратегията представя какво и до къде да се случи 
през следващите 10 години. Как е въпрос за следващото управление на града. 
Изработката на стратегия премина през сериозен консултативен процес. Специален 
акцент в стратегия е свързан с работата с общности, култура и образование. Специален 
акцент е поставен върху зелената култура - намаляване на въглеродния отпечатък при 
провеждане на културни събития. Приоритети са 4 с 18 цели: творческа икономика; 
творческо развитие (право на културен и артистичен живот); творческа 
интернационализация (активна позиция и присъствие на София в международните 
културни политики и на европейско ниво); творческо управление (ефективността на 
управлението и прилагането на политиките в сферата на културата; управление на 
културните институти; реална подкрепа от страна на ДК на СО). Този проект е резултат 
на година и половина екипна работа. Които припознава този подход е добре дошъл да се 
присъедини като вносител към доклада.

Г-жа Грети Стефанова смята, че е подходящо към стратегията, към 2-ри раздел да 
се включи възстановяване духа на площад „Славейков“ и да се махнат тези „бесилки“. 
Смята, че това е нещо, с което ще бъдат запомнени.

Г-жа Едрева репликира, че в този документ са залегнали посоки и процеси. В 
последствие ще бъде изработен план за действие, а дали този проект ще попадне там е 
въпрос за следващата градска управа.

Г-н Бориславов уточни, че става дума за стратегия - рамков документ. 
Направление на къде да се движи града. Мисли, че в края на мандата не е хубаво да се 
предопределят последващи решения на следващите мандатоносители.

Г-н Калановски сподели, че е един от хората повдигнали въпроса дали е сега 
момента за приемане на десет годишна стратегия. Според него е свършена добра работа 
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и това наистина е посока, а реалните политически решения ще бъдят взимани от 
последващото управление. Ще подкрепи доклада за стратегията.

Г-н Симеон Колев посочи, че разликата между провинцията и метрополиите е 
именно културната нишка. Според него може София да се сравнява само със себе си. 
През последните 10 години е направено изключително много. Дори по отношение на 
изкуството и културата, културата генерира повече пари от колкото взима. По отношение 
на пл. „Славейков“ си спомня каква е била целта му и на безистените около площада - 
продажба на книги, които сега могат да бъдат намерени в книжарниците. Едно време е 
имало проблем с дефицита, който не съществува по настоящем.

Г-н Бориславов репликира г-н Колев, че животът се променяна, има бум в онлайн 
търговията, но духът, който е имало може да се поддържа чрез уикенд събитие на 
антикварен пазар за книги.

Д-р Койчев поздрави екипа на г-жа Едрева и АРС. Призова в стратегическия 
документ да не се фокусира върху преосмисляне на едно публично пространство. Носело 
е дух и атмосфера в началото на 90-те години. Абсолютно различни са каналите за 
дистрибуция понастоящем.

Арх. Тончева, гражданин, сподели мнение, че документът е на много високо ниво. 
Структурата на документа предполага сложна работа във времето. Според нея е 
изключително важно да се даде възможност на автентичното културно наследство да 
присъства като такова.

Г-н Бориславов подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 

следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.
Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
ПК по местно самоуправление и нормативна уредба ще се произнесе с 

отделно становище.
Поименно гласуване по т. 1 от дневния ред:_______
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за
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10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-4929-[7] / 13.06.2023г. относно Кандидатстване за 

финансиране с проектно предложение по Годишната програма за поддържане, ремонт, 
реконструкция, цялостно обновяване или създаване на нови спортни обекти и/или 
спортни съоръжения в държавните и общинските училища към Министерство на 
образованието и науката (МОН) с вносители г-н М. Боршош, зам.-кмет на Столична 
община, д-р инж. Ангел Джоргов, зам.-кмет на Столична община и г-жа Ирина Савина - 
Бангеева, зам.-кмет на Столична община.

Г-жа Ирина Савина, зам.-кмет на СО присъства на заседанието. Не бяха 
повдигнати въпроси. Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект 
на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
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1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за 4/22



По т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА18-ПП04-4-[Ю7] / 22.06.2023 г. относно Даване на съгласие за 

заемообразно отпускане на средства от бюджета на Столична община за разплащане на 
разходи, свързани с изпълнението на проект "Изграждане на геотермални и 
реконструкция на вътрешно-отоплителни инсталации в две детски градини на 
територията на район "Кремиковци", Столична община", по Програма "Възобновяема 
енергия, енергийна ефективност, енергийна сигурност", финансиран от Финансовия 
механизъм на Европейското икономическо пространство 2014-2021 г. с вносител д-р 
инж. Ангел Джоргов, зам.-кмет на Столична община.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-747 / 19.01.2023 г. относно частична промяна в 

структурата на ОП "Гробищни паркове" с вносители Иван Мечков и д-р Веселин Милев 
- общински съветници

Г-н Димитър Антов, общински съветник, изрази мнение, че този доклад стои 
дълго време без да се разглежда, защото е несъстоятелен. Гробищният парк, управляван 
и стопанисван от ОП „Гробищни паркове“, е в безобразно състояние, прилича на бунище.5/22
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Възрастните хора ги е страх да отидат до гробищата. Никой не се допитва до 
погребалните агенции и каменоделците. В какво се състои предложената промяна. Във 
всички сектори се намаляват инспектори, гл. инспектори, касиер оператори, 
инвеститорски контрол, а се назначават служители по поддръжка. Но се обяснява Как в 
резултат на тази промяна ще се увеличи ефектът на контрола и взаимодействието при 
изпълнението тясно специализираните дейности (на административните услуги). Двата 
основни проблема са сигурността и чистота на гробищните паркове. Премахва се зам,- 
директор по сигурността и екипа му, точно в ресора, където ромските банди обикалят. 
Намаляват се инспекторите от 12 стават 4. Има една охранителна фирма, които охраняват 
от едни възрастни хора, които не излизат от будките. Този доклад е неуместен и не дава 
никакво решение. Просто цели да премахне гл. инспекторите, които се борят срещу 
ромските банди. Администрацията на г-жа Фандъкова води дела срещу мене. Гробищата 
са дадени на ромски фамилии, които предполагам ви дават гласове. Имахме редица 
предложения: да опитаме охраната на гробището да е общинско предприятие; самите 
гробни места обрасли в трева, би трябвало да се предложи услугата на поддръжка срещу 
месечна такса.

Г-н В. Калановски, общински съветник изрази намаляването на администрацията 
- администрацията е доста утежнена. От друга страна сигурността не се грижи 
инспекторатът. Подобна услуга се предлага срещу абонамент почистване на гробно 
място. Ще подаде писмо да бъде съвносител на доклада.

Г-жа Яна Паскалева, д-р на ОП „Гробищни паркове“ посочи, че основен проблем 
на ОП „Гробищни паркове“ е поддръжката на гробищните паркове. Намаляването на 
администрацията по никакъв начин няма да повлия на услугата. Обслужващият персонал 
изцяло запазва бройките си. Намалява се инвеститорски контрол, защото няма 
строителни дейности, които да изискват 4 бр. Намалява се отдел „Сигурност“, защото 
има охранителна фирма. Освен това не разполагат с правомощия да проверяват лични 
карти на посетители на парковете и пр. Увеличават се работниците на поддръжка, защото 
дори и да се заплащат подобни услуги са нужни служители, които да ги осъществяват.

Д-р Милев сподели, че увеличаването на щатните бройки няма да е свързано с 
увеличение на разчетите на предприятието.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 11

Против 1

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 4 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов против

4. Албена Кръстева за
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5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Вид елов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов

13. Симеон Колев за

По т.5 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-8837 / 20.06.2023 г. относно приемане на технико- 

икономическа обосновка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
изграждането на детско заведение с яслена група в нова жил. сграда и за провеждане на 
публично оповестен конкурс за учредяване на безвъзмездно и безсрочно право на строеж 
в/у недвиж. имот - частна общинска собственост, идентиф. 68134.408.90 с площ 349 кв.м. 
- ул.„Васил Друмев,, № 40 с вносители Пеню Пенев - общински съветник и Николай 
Александров - кмет на район „Лозенец“.

Г-н Пеньо Пенев присъства на заседанието. Не бяха повдигнати въпроси по 
доклада. Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Поименно гласуване по т. 5 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
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1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за 7/22



10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.6 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-8496 / 13.06.2023 г. относно откриване на процедура 

за провеждане на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на обекти, 
представляващи части от имоти - публична общинска собственост, за осъществяване на 
ученическо столово хранене в общински училища на територията на район "Оборище", 
писмо с вх.№ СОА23-ВК08-8496-[1] / 14.06.2023 г. и становище с вх.№ СОА23-ВК08- 
8496-[2]/20.06.2023 г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община с вносители 
Николай Александров -кмет на район „Лозенец“

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Пяма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 6 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за
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По т.7 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-3924 / 10.03.2023 г. относно приемане на технико- 

икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
изграждането на „Многофамилна жилищна сграда с подземни гаражи, детска градина, 
лекарски кабинет и магазин за хранителни стоки с топла точка“, разположени в УПИ II- 
1284, 2551, ПИ с идентиф. № 68134.1609.6213 по КККР кв. 57, м. „Малинова долина 1- 
ва, 2-ра, 3-та, 4-та, 5-та и 6-та част“, СО - р-н „Студентски“ с вносител Петко Горанов - 
кмет на район „Студентски“, становище с вх.№ СОА23-ВК08-3924-[1] / 21.03.2023 г. от 
арх. Здравко Здравков, гл. архитект на СО, писмо с вх.№ СОА23-ВК08-3924-[2] / 
27.03.2023г.; нов проект на решение с вх.№ СОА23-ВК08-3924-[3] /31.03.2023 г., писмо 
с доп. документация с вх.№ СОА23-ВК08-3924-[5] / 15.06.2023 г.

Г-н Петко Горанов, кмет на район „Студентски“ присъства на заседанието. Не 
бяха повдигнати въпроси. Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения 
проект на решение.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 
следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект на решение е 
вх.№ СОА23-ВК08-3924-[3] / 31.03.2023 г.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.7 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за
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По т.8 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-7365 / 19.05.2023г. относно упълномощаване на 

директора на ДГ № 115 "ОСМИ МАРТ" за подписване на удължаване на действие на 
Запис на заповед в полза на Министерство на околната среда и водите, дирекция 
„Координация по въпросите на европейския съюз и международно сътрудничество” и 
становище с вх.№ СОА23-ВК08-7365-[1] / 07.06.2023г. от Ирина Савина, зам.-кмет на 
Столична община с вносител Димитър Димов - кмет на район „Надежда“.

Инж. Димитър Димов, кмет на район „Надежда“ присъства на заседанието. Не 
бяха повдигнати въпроси. Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения 
проект на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.8 от дневния ред;
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.9 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-7790 / 30.05.2023г. относно конкурс за отдаване под 

наем на недвижим имот - публична общинска собственост, представляващ сградата на 
МУЦПО - кв. „Триъгълника”, ул. „Иван Мърквичка” №1, район „Надежда”, с обща РЗП 
- 1941 кв. м., имот с идентификатор 68134.1387.2424 и сграда с идентификатор 
68134.1387.2424.1, със специфично конкурсно условие за образователна дейност на 
частни училища и детски градини, открити и лицензирани по Закона за предучилищното 
и училищното образование и становище с вх.№ СОА23-ВК08-7790-[1] / 14.06.2023г. от 10/22
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д-р Дончо Барбалов, зам.-кмет на Столична община с вносител Димитър Димов - кмет 
на район „Надежда“ и становище с вх.№ СОА23-ВК08-7790-[1] / 14.06.2023г. от д-р 
Дончо Барбалов, зам.-кмет на Столична община

Инж. Димитър Димов, кмет на район „Надежда“ присъства на заседанието. Не 
бяха повдигнати въпроси. Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения 
проект на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 9 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.10 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-7015 / 12.05.2023г. относно откриване на процедура 

за провеждане па публично оповестен конкурс за отдаване под наем на части от имоти - 
публична общинска собственост за срок от 3 / три / години /, находящи се на територията 
на СО - район "Люлин", представляващи помещения в сграда с 68134.4360.408.1 и 
помещения в част от сграда с идентификатор 68134.4360.408.3 с обща площ 2 0 с 
вносител инж. Милко Младенов, кмет на район „Люлин“ и становище с вх.№ СОА23- 
ВК08-7015-[1] / 09.06.2023г. от д-р Дончо Барбалов, зам.-кмет на Столична община

Инж. Милко Младенов, кмет на район „Люлин“ присъства на заседанието и 
изрази съгласието си с изм. и доп. предложени в становище с вх.№ СОА23-ВК08-7015- 
[1] / 09.06.2023г. от д-р Дончо Барбалов, зам.-кмет на Столична община. Г-жа Едрева 
подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение. 11/22
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Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като се присъединява към изм. и доп. на 

предложения проект иа решение обективирани в становище с вх.№ 
СОА23-ВК08-7015-[1] / 09.06.2023г.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 10 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.11 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК08-162Ю-[4] / 13.06.2023 г. относно отдаване под наем 

на части от недвижими имоти - публична общинска собственост за осъществяване на 
ученическо хранене, след провеждане на публично оповестен конкурс, на ученически 
стол и ученически бюфет, находящи се в 28 СУ „Алеко Константинов” на адрес бул. 
„Възкресение” № 60, АПОС №1133 от 12.11.1014 г. в сграда с идентификатор 
68134.1108.209.2 на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за 
общинската собственост и чл.З, ал.З от Наредбата за организиране на ученическото 
столово и бюфетно хранене в общинските училища на територията на Столична община 
с вносител Иван Чакъров, кмет на район „Красна поляна“ и становище с вх.№ СОА21- 
ВК08-16210-[5] /21.06.2023г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Г-н Иван Чакъров, кмет на район „Красна поляна“ присъства на заседанието. Не 
бяха повдигнати въпроси. Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения 
проект на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения: 12/22
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1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
Общо гласували:
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.11 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за
По т.12 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-8495 / 13.06.2023г. относно отдаване под наем на 

части от недвижими имоти - публична общинска собственост за осъществяване на 
ученическо хранене, след провеждане на публично оповестен конкурс, на ученически 
стол и ученически бюфет, находящи се в 17 СУ „Дамян Груев” с вносител Иван Чакъров, 
кмет на район „Красна поляна“ и становище с вх.№. СОА23-ВК08-8495-[1] / 20.06.2023 
г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Г-н Иван Чакъров, кмет на район „Красна поляна“ присъства на заседанието. Не 
бяха повдигнати въпроси. Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения 
проект на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
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Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма 13/22



Поименно гласуване по т.12 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.13 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-4992 / 23.05.2023г. относно преименуване на парк 

"Ген. Владимир Заимов" чрез възстановяване на името парк "Оборище", писмо с вх.№ 
СОА23-ВК66-4992-[3] / 05.06.2023 г. и становище с вх.№ СОА23-ВК66-4992-[2] / 
05.06.2023г. от ГИС - София ЕАД с вносители д-р Антон Койчев, председател на ПК по 
ЗСП, Борислав Бориславов - общински съветник и Веселин Калановски - общински 
съветник.

Г-н К. Паргов отправи питане към вносителите кому е нужно подобен доклад.
Г-н Бориславов индикира, че този парк се е казвал Оборище в р-н „Оборище“ и в 

близост до ул. „Оборище“. Логично, приятно и достойно за запазване на историческата 
памет за Оборище е името на парка да бъде възстановено. Последната сесия на СОС за 
мандат 2004/2007, БСП започва предизборна кампания със смяна името на парка. 
Поставено е вместо Оборище, името на един човек доказан национален предател срещу 
взимане на пари от чужда държава и чужда армия. Счита, че по настоящем колегите му 
общински съветници са узрели за предложение за възвръщане на името на парка.

Д-р Антон Койчев посочи, че е нужно на историческата истина и достойнство. 
Несъпоставими са Оборище и ген. Владимир Заимов. Абсолютно потвърдено 
исторически. Дори защитаването на това име би било антинационална позиция.

Г-н В. Калановски посочи, че целта на преименуването е възпитателна и 
образователна за идните поколения. Не може името на един национален предател да се 
развява в центъра на София.

Г-н К. Паргов призова общински съветници вносители на доклада да се осъзнаят 
исторически.

Г-н В. Калановски сподели няколко исторически факта. Разговорите за вербуване 
на ген. Заимов започват някъде през 40-та година. По това време партията на г-н К. 
Паргов е била радетел за съюз между Германия и СССР. Започването на получаване на 
възнаграждения стартира от януари 1941. По това време България е в мир. Дори СССР е 
в мир с Германия. Близо шест месеца преди началото на войната, Заимов получава около 14/22
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120 000 лв.. Добре платено национално предателство. Не става дума за никаква борба 
срещу фашизма или хитлеризма.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
Общо гласували:
в т.ч.:

11

За 9

Против 2

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т.13 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева против

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов против

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.14 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-5699 / 13.04.2023 г. и СОА23-ВК08- 

5699/2//21.04.2023г. относно именуване на безименна улица в СО район „Връбница“ с 
името „Ново начало“ с вносител Младен Младенов, кмет на район „Връбница“, 
становище с вх.№ СОА23-ВК08-5699-[3]/28.04.2023 г. от В. Милова, секретар на 
Столична община, становище с вх.№ СОА23-ВК08-5699-[5] / 01.06.2023 от М. Боршош, 
зам.-кмет на Столична община, писмо с вх.№ СОА23-ВК08-5699-[6]/19.06.2023 г.

Г-н Младенов, кмет на район „Връбница“ присъства на заседанието. Не бяха 
повдигнати въпрос. Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект 
на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
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Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.14 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.15 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-ДИ10-26-[8] / 15.05.2023г. относно именуване на поземлен 

имот за озеленяване, представляващ ПИ с идентификатор 68134.902.890 от КККР, 
находящ се на територията на район „Лозенец“ - Столична, с името градина „Тбилиси“ 
с вносител Константин Павлов, кмет на район „Лозенец“ и становище с вх.№ СОА22- 
ДИ10-26-[10] / 13.06.2023г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
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Поименно гласуване по т.15 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за
По т.16 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-ДИ10-26/11//13.06.2023 г. относно именуване на улица в 

район „Лозенец“ с името „Борис Карадимчев“ с вносители Константин Павлов, кмет на 
район „Лозенец“ и Веселин Калановски, общински съветник.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.16 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за
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9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов

13. Симеон Колев за
По т.17 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-7440 / 22.05.2023 г. относно за именуване на нова 

локализационна единица - жилищен комплекс с предвидено застрояване на повече от 28 
сгради и многофункционална жилищна сграда с ПИ с идентификатор 68134.2045.3102 , 
всички находящи се в ПИ с идентификатор 68134.2045.483, стар номер УПИ ХУШ-474, 
483, кв. 5. по плана на м. „Малинова долина - обслужващи обекти на Околовръстен път“, 
СО-Район „Витоша“ с името „Синева“ с вносител инж. Теодор Петков - кмет на район 
„Витоша“ и становище с вх.№ СОА23-ВК08-7440-[1] / 01.06.2023 г. от М. Боршош, зам.- 
кмет на Столична община

Г-н Теодор Петков, кмет на район „Витоша“ присъства на заседанието. Не бяха 
повдигнати въпрос. Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект 
на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.17 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова ’—

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —
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13. Симеон Колев за

По т.18 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-6676 / 05.05.2023г. относно именуване на безименна 

алея в жк. „Яворов“ на името на проф. Васил Вълчанов с вносител Трайчо Трайков, кмет 
на район „Средец“ и становище с вх.№ СОА23-ВК08-6676-[2]/15.06.2023г. от М. 
Боршош, зам.-кмет на Столична община

Г-н Трайчо Трайков, кмет на район „Средец“, представи фигурата на проф. 
Вълчанов - проектант на целия ж.к. „Яворов“ по настоящем разделен между р-н 
„Средец“ и „Слатина“. Проектирал е култови сгради като „Феята“ и „Ропотамо“. 
Подходящо е една безименна алея да носи неговото име.

Арх. Тончева, гражданин, отправи благодарност към г-н Трайков и екипа му за 
именуването.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.
Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.18 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

По т.19 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-5958 /20.06.2023г. относно Присъждане названието 

"Почетен гражданин на София" на Георги Господинов - български поет, писател,19/22
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драматург и литературовед, първият българин, носител на литературната награда 
"Букър" за своя роман "Времеубежище" с вносители Йорданка Фандъкова - кмет на 
Столична община; Георги Георгиев - председател на СОС; Малина Едрева - председател 
на ПК по ОКНКМ; Венера Милова -секретар на СО

Г-н Бориславов пое председателството на комисията и подложи на гласуване 
доклада с предложения проект на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.19 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов

13. Симеон Колев за

По т.20 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-5650-[1] / 09.06.2023 г. относно Присъждане на 

отличието "Почетен знак на Столична община" на Анжела Родел - преводач, предавател 
, специалист по образователния обмен, музикант и етномузиколог с вносители Йорданка 
Фандъкова - кмет на Столична община; Георги Георгиев - председател на СОС; Малина 
Едрева - председател на ПК по ОКНКМ; Венера Милова -секретар на СО

Г-н Бориславов подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.
Общо гласували: 
в т.ч.:

11
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За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т.20 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов

13. Симеон Колев за

По т.21 от дневния ред.
Информация за постъпила поща с вх.№№СОА23-ТД26-1839 / 02.02.2023 

г.;СОА22-НЦ62-769-[3] / 16.06.2023 г.;СОА23-КЦ51-31828 / 02.05.2023 г. ; СОА23- 
ЕВ01-273-[1] / 17.05.2023г.; СОА23-ОИ94-32-[15] / 08.06.2023г.; СОА23-У321-1640 / 
02.06.2023г.; СОА23-ТД26-4346-[2] / 16.05.2023 г.;СОА23-ВК66-1334-[9] /
17.05.2023г.;СОА23-ВК66-5606-[1] / 19.06.2023г.; СОА23-РИ95-24 / 19.06.2023 г.; 
СОА23-ГР94-2984 / 06.06.2023 г.

По дои. т.1 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-6129 / 23.06.2023 г. относно поставяне на паметника 

на ген. Владимир Вазов на бул." Владимир Вазов" в поземлен имот с идентификатор 
68134.606.939 на територията на район "Подуяне" с вносители Георги Георгиев - 
председател на СОС; Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ; Карлос Контрера 
- председател на ПК по ЗСП и Борислав Бориславов - общински съветник.

Г-н Д. Антов пое председателството на комисията.
Г-н Бориславов посочи, че освен че е кмет на София, ген. Владимир Вазов е и 

създател на градската библиотека и музея. Предложението ще бъде финансирано изцяло 
от Сиела Норма. Пълната документация е приложена в системата.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.
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ПК по УТАЖП ще се произнесе с отделно становище.

Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

Заседанието бе закрито с изчерпване на дневния ред. 
X >

Поименно гласуване по дои. т. 1 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев аз

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов —

13. Симеон Колев за

Днчо Христев

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

мншоопр;

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:
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